
Vážený pane redaktore, 

zasílám odpovědi na Vaše otázky ohledně odběru elektřiny Ústavního soudu 

S pozdravem a přáním hezkého dne-Jana Pelcová, tisková mluvčí, Ústavní soud 

ZDE: 

1- Kdo je dodavatelem elektřiny pro US? 

E-On 

2- Jakou sumu jste zaplatili za dodavky elektřiny v loňskem roce, resp. jake jsou mesicni průměrné 

náklady na elektřinu? 

580 587,78 Kč za rok 2010 

3- Na trhu pusobi kromě velkých dodavatelů i male firmy, které nabizeji proud levněji. Zvažujete 

změnu odběratele, tedy využit nabídky některé z těchto firem? 

Jestliže ano, kdy tak chcete učinit? 

Jestliže ne, proč? Existuji nejake překážky? 

Pokud budeme mít k dispozici výhodnější nabídku při dodržení požadovaných podmínek dodávky a 

služeb, změně dodavatele se nebráníme. 

4- Zvažujete zapojit se do projektu energetických uspoř (EPC)? 

O této možnosti Ústavní soud - vzhledem ke své spotřebě a již přijatým opatřením - do budoucna 

předběžně neuvažuje. Modifikaci projektu „Energy Performance Contracting" realizoval Soud jako 

vlastní proces bez účasti ESCO v minulosti, veškeré náklady kryl z vlastních zdrojů. 

5- Jakým způsobem se US snazi racionalizovat náklady na elektřinu? 

Ústavní soud už v minulosti snížil náklady na elektřinu např. výměnou všech žárovek (tam kde to bylo 

konstrukčně možné) za úsporné, instalací LCD monitorů, systémovým opatřením spočívajícím v 

nekompromisním vypínání, resp. omezování provozu na nezbytnou dobu a úroveň u všech 

odběrných zařízení, atd. 

Jana Pelcová 


